第十五届中国国际照相机械影像器材与技术博览会
前      言

    经中华人民共和国科学技术部国科外审字2011（0307）号文件批准，第十五届中国国际照相机械影像器材与技术博览会2012CHINA P&E，定于2012年4月20日至4月23日在北京国家会议中心隆重举办。本届博览会由中国机械工业联合会、中国文化设备制造行业协会、中国摄影家协会联合主办，由中国文化办公设备制造行业协会、中国摄影家协会共同承办，科隆国际展览有限公司合办。
    十五载创  业界盛会
   自1998年举办首届中国国际照相机械影像器材与技术博览会（CHINA P&E）以来，在各级政府部门的支持下，国内外参展商和广大用户、专业用户和摄影爱好者，各经销商和各主、承办方的共同努力下，已经成功的举办了十四届。在全球经济维持温和复苏，中国经济保持稳定快速发展之时，P&E将迎来第十五届盛会。十五年来，CHINA P&E规模不断发展壮大，现已成为各知名制造企业、影像业界人士每年参与的行业盛会。P&E展出的各种系列影像器材上万种产品反映了当今世界技术发展的主流；P&E累计参观人数达百万，其中专业观众、经销商占60%以上，具有较大的市场开发优势；P&E越来越受到政府各有关部门及相关行业领导关注，并莅临参观指导，给予高度评价；中央、地方的电视、网站、报刊、杂志等诸多媒体均做大量报道、活动和评论； 十五年来，知名度、信誉度、影响力不断提升，P&E已成为影像业注目的亚州盛会。

    强强联合  造就辉煌

CHINA P&E一直遵循强强联合的宗旨，展会伊始，就注重设备制造与应用主管部门的联合，国内与国外展览公司的联合，生产企业与经销商的联合，产品与消费者零距离的接触，企业与企业间友好合作和交流，促进了 P&E和谐发展。展会坚持各方优势互补原则，服务至上理念，不断提高服务水平。P&E展会不仅为摄影初学者，提供入门设备的选购，使广大消费者用手中照相机记录了日常生活、旅游、工作中的生动、精彩瞬间，载入自己的历史；而且为专业摄影师提供了高、精、尖设备和各种附件采购；适应专业和摄影报道需求，即时记录报道了当今世界重大事件及焦点新闻等实况。P&E为工业、科研教育、文化服务提供先进的影像设备与器材，为各种宣传广告、经济发展、艺术成果、科学创造拍摄了诸多经典的作品。
齐展风采  数字为先  
    CHINA P&E伴随着影像业信息化、数字化的高速发展而成长，展出内容也不断推陈出新。P&E不仅记录了各知名企业经典、五彩缤纷展台风采，而且也记录十五年来行业、企业、产品的发展变迁。P&E十五年来展示了影像设备从胶片向数字化转变全过程；自数字相机问世以来，产品实现了一代更新、并由初级向中、高档发展，后期制作也从胶片冲扩向数字化打印、扩印发展，乃至相应配套件、附件也随之全面更新。展会坚持抓住并即时反映了这一行业数字技术发展的大趋势。如今展示在我们面前的不仅有争相斗艳各种便携相机、多品种高精度数字单反相机，更有几年前尚鲜为人知可更换镜头电子取景数字照相机、新型DV等数字影像设备也都相继在会上展出，推向市场，令人耳目一新这场摄影技术的革新，全方位的数码影像功能，成就不一般的卓越画质，有了这些强大性能，使想象没有局限，创意海阔天空，真可谓齐展风采数字为先。

    与时俱进  和谐共赢

回顾CHINA P&E走过的十五年，主、承办方欣慰的看到，在世界同仁特别是主要生产企业的大力支持下，展会从地区、展厅设施、时间、会议交流、观众组织、后勤服务等诸多方面都在进步的发展和提高，基本上满足了广大参展商、观众的要求，保证了各方面利益，实现了和谐共赢的局面。展望未来，我们共同希望和期待。我们将在过去的取得成绩和经验的基础上，发挥优势，克服不足，与时俱进。在“十二五”期间共创和谐共赢新局面。
让我们在第十五届中国国际照相机械影像器材与技术博览会再相会！

Preamble
As approved by the document 2011（0307）of the Ministry of Science and Technology of the People’s Republic of China, the 15th China International Photograph &Electrical Imaging Machinery and  Technology Fair will be held April 20-23, 2012 in China National Convention Center，Beijing. The exhibition is hosted by China Machinery Industry Federation, China Culture and Office Equipment Association and China Photographers Association, organized by China Culture and Office Equipment Association and China Photographers Association and co-organized by Koelnmesse. 

15 years of development, leading event in the industry

With the support from governmental departments of all levels and the concerted efforts of exhibitors home and abroad, users, professional users, photography enthusiasts, dealer, exhibition hosts and organizers, the exhibition has been successfully held 14 times since its debut in 1998. The 15th CHINA P&E will be held at a time when the world economy is recovering and the Chinese economy is developing rapidly. The exhibition has been developing so rapidly in the past 15 years that it has become a must for well known manufacturers and photograph and imaging professionals. Thousands of products displayed in the exhibition fully reflect the main stream technology development in the world. The total number of visitors of P&E has reached a million, with trade visitors and dealers accounting for 60 percent. The exhibition has shown a great market potential. CHINA P&E has received much attention from relevant governmental departments and leaders of relevant industries who not only have paid visits to the exhibition, but also spoke highly of it. The exhibition has received extensive press coverage by CCTV and regional TV stations, websites, newspapers and magazines. With the improvement in its reputation, credibility and influence, CHINA P&E has developed into a leading eye-catching event in photograph and imaging industry in Asia. 

Strengths combination leads to success

Following the principle of strengths combination, CHINA P&E put great emphasis on the cooperation between equipment manufacturers and competent departments, domestic exhibition companies and foreign ones, manufacturers and dealers since the very beginning. Customers have easy access to products and the friendly contacts and co-operation between enterprises have greatly promoted its development. The exhibition not only provides equipment for photography beginners so that they can catch the great moments in their lives but also offers professional photographers advanced equipment and components so that they can report the great events and news in the world. P&E not only provides photograph and imaging products for research, education and cultural activities, but also creates many classical works for advertisements, economic development, the artistic world and scientific innovation. Digital cameras lead the way among all kinds of cameras

Digital camera leading the way 

CHINA P&E grows with the information technology development and digitalization and continues to put forward new concepts. It has recorded not only the great moments of famous enterprises and crowded stands, but also the developmental changes of products, enterprises and industry in the past 15 years. It reflected the development of photography equipment, from film-using to digitalization. Products have been improved since the appearance of digital camera. Picture developing has been replaced by printing and enlarge-printing pictures. Parts and components have also been innovated accordingly. All kinds of portable cameras, high precision digital single lens reflex cameras, Interchangeable-lens camera unknown by most people a few years ago, and new type of DV will come to the exhibition and then will be on the market. Photography technology revolution and digital imaging technology has greatly improved picture quality, leaving the users much room for imagination and creativity. Digital cameras lead the way among all kinds of cameras in the industry. 

Advancing with times, creating a harmonious win-win situation

Reviewing the development of CHINA P&E in the past 15 years, the hosts and organizers are pleased to find that it has made great improvements in all aspects including exhibition hall facilities, exhibition date, communication programs, visitor organization and logistics. The exhibition is now able to meet the requirements of exhibitors and visitors, guarantee the interests of all parties concerned and a harmonious and win-win situation has been created. Looking into the future, we will give full play to our strengths, overcome weaknesses and advance along with the times. We will spare no efforts to make further achievements during the Twelfth Five-Year Plan period. 
We are looking forward to seeing you in the 15th China International Photograph &Electrical Imaging Machinery and Technology Fair
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